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Protokół Nr 3  

z posiedzenia Komisji Statutowo-Prawnej  
Rady Miasta Zgierza 

z dnia 27 sierpnia 2024 r. 
 

Obrady prowadził Przewodniczący Komisji Statutowo - Prawnej RMZ M. Hiliński.  
 

Obrady rozpoczęto 27 sierpnia 2024 o godz. 14:30, a zakończono o godz. 15:57 

tego samego dnia. W posiedzeniu wzięło udział 9 członków.  
 

Obecni: Marek Hiliński, Michał Jaborski, Przemysław Jagielski, Jakub Kwiatkowski, 
Piotr Matuszewski, Andrzej Mięsok, Andrzej Piłacik, Sebastian Szulc, Łukasz 

Wróblewski. 
 

Listy obecności stanowią załączniki do protokołu. 
 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Uwagi do porządku obrad. 

3. Zaopiniowanie projektów uchwał zgłoszonych na sesję Rady Miasta Zgierza. 

4. Rozpatrzenie pism skierowanych do Komisji. 

5. Przyjęcie protokołu z 2 posiedzenia Komisji. 

6. Wolne wnioski. 

7. Zamknięcie posiedzenia. 

Pkt 1 Otwarcie posiedzenia 

Przewodniczący Komisji M. Hiliński po stwierdzeniu quorum, otworzył posiedzenie 

Komisji. Na wstępie przywitał członków Komisji oraz gości. 

Pkt 2 Uwagi do porządku obrad 

Przewodniczący Komisji M. Hiliński zaproponował zmianę porządku obrad poprzez 

wprowadzenie nowego pkt 3 „Zaopiniowanie projektu zarządzenia w sprawie 

wyborów do Rady Osiedla Rudunki w Zgierzu”. Kolejne punkty zmienią numerację. 

Brak głosów sprzeciwu.  

Zmiana porządku obrad została przyjęta przez aklamację. 

Porządek obrad po zmianie: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Uwagi do porządku obrad. 

3. Zaopiniowanie projektu zarządzenia w sprawie wyborów do Rady Osiedla 

Rudunki w Zgierzu. 

4. Zaopiniowanie projektów uchwał zgłoszonych na sesję Rady Miasta Zgierza. 

5. Rozpatrzenie pism skierowanych do Komisji. 

6. Przyjęcie protokołu z 2 posiedzenia Komisji. 

7. Wolne wnioski. 

8. Zamknięcie posiedzenia. 
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Pkt 3 Zaopiniowanie projektu zarządzenia w sprawie wyborów do Rady 

Osiedla Rudunki w Zgierzu 

Projekt stanowi załącznik do protokołu. 

Brak uwag do projektu zarządzenia. Komisja w głosowaniu: za – 7, przeciw – 0, 

wstrzym – 0 pozytywnie zaopiniowała projekt. 

Pkt 4 Zaopiniowanie projektów uchwał zgłoszonych  
na sesję Rady Miasta Zgierza. 

Komisja Statutowo-Prawna Rady Miasta Zgierza zaopiniowała projekty uchwał 

zgłoszone na IV sesję Rady Miasta Zgierza w sprawie: 

1) zatwierdzenia regulaminów komisji Rady Miasta Zgierza (Druk nr 

287-2024), 

Brak uwag do projektu uchwały. Przewodniczący Komisji M. Hiliński przeszedł do 

głosowania nad wydaniem opinii do projektu.  

Wyniki głosowania: ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYM. SIĘ: 1. Komisja wydała opinię 

pozytywną bez uwag. 

2) zmieniająca uchwałę Nr II/5/2024 w sprawie ustalenia liczby 

członków i składów osobowych stałych komisji Rady Miasta Zgierza 

(Druk nr 282-2024), 

Brak uwag do projektu uchwały. Przewodniczący Komisji M. Hiliński przeszedł do 

głosowania nad wydaniem opinii do projektu.  

Wyniki głosowania: ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYM. SIĘ: 0. Komisja wydała opinię 

pozytywną bez uwag. 

3) zmieniająca uchwałę nr II/6/2024 w sprawie wyboru 

przewodniczących komisji Rady Miasta Zgierza (Druk nr 283-2024), 

Brak uwag do projektu uchwały. Przewodniczący Komisji M. Hiliński przeszedł do 

głosowania nad wydaniem opinii do projektu.  

Wyniki głosowania: ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYM. SIĘ: 0. Komisja wydała opinię 

pozytywną bez uwag. 

4) zmiany Statutu Miasta Zgierza (Druk nr 288-2024), - projekt 

uchwały zdjęty z porządku obrad. 

W dyskusji udział wzięli: Radny A. Mięsok, mecenas M. Nowak, Przewodniczący RMZ 

Ł. Wróblewski, Radny P. Jagielski. 
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Radny A. Mięsok zwrócił uwagę, iż projekt uchwały nie posiada opinii radcy 

prawnego Urzędu Miasta Zgierza. 

Mecenas M. Nowak powiedział, że zweryfikowanie całego dokumentu wymaga czasu. 

Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski powiedział, że zmiany nie są szerokie, gdyż są 

one tylko ujednolicone.  

Radny P. Jagielski poprosił, aby radni również mieli czas na zapoznanie się 

z projektami uchwał, które trafiają pod obrady tuż przed sesją bądź w trakcie sesji. 

Odnosząc się do poprzedniej kadencji wyraził nadzieję, iż sytuacja ulegnie poprawie. 

Radny A. Mięsok zawnioskował do Przewodniczącego RMZ jako wnioskodawcy 

projektu o wycofanie z tego posiedzenia przedmiotowego projektu uchwały. 

Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski powiedział, iż nie wycofa tego projektu uchwały. 

Ewentualnie Komisja nie wyda opinii – dodał. 

Radny P. Jagielski zgłosił wniosek o zmianę porządku obrad poprzez zdjęcie projektu 

uchwały z posiedzenia. 

Przewodniczący Komisji M. Hiliński przeszedł do głosowania wniosku. 

Wyniki głosowania: ZA: 4, PRZECIW: 1, WSTRZYM. SIĘ: 4. Komisja zdjęła 

z porządku obrad projekt uchwały. 

Przewodniczący Komisji M. Hiliński przeszedł do kolejnego projektu uchwały. 

4) wskazania terminu rozpatrzenia skargi (Druk nr 284-2024), 

Brak uwag do projektu uchwały. Przewodniczący Komisji M. Hiliński przeszedł do 

głosowania nad wydaniem opinii do projektu.  

Wyniki głosowania: ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYM. SIĘ: 3. Komisja wydała opinię 

pozytywną bez uwag. 

5) delegowania przedstawicieli Rady Miasta Zgierza do składu 

Społecznej Komisji Mieszkaniowej (Druk nr 260-2024), 

W dyskusji udział wzięli: Radny P. Jagielski, Zastępca Prezydenta B. Bączak, 

Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski. 

Radny P. Jagielski zapytał, czy można by było przygotować na sesję projekt uchwały 

zwiększający liczbę przedstawicieli Rady Miasta Zgierza. Wyjaśnił, iż być może 

będzie więcej chętnych do pracy w Społecznej Komisji Mieszkaniowej, dlatego też 

byłby to konsensus.  
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Zastępca Prezydenta B. Bączak powiedział, że skład Komisji jest 9 osobowy. 

Przedstawicielami są również osoby z zewnątrz i wszystkim zależy, aby można było 

sprawnie zwoływać posiedzenia.  

Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski zapytał, czy inne przepisy niż uchwała rady 

ograniczają liczbę przedstawicieli? 

Zastępca Prezydenta B. Bączak odpowiedział, że nie. 

Radny P. Jagielski wyraził opinię, iż zasadnym by było, aby każda grupa radnych 

miała swojego przedstawiciela. 

Zastępca Prezydenta B. Bączak wyjaśnił, iż uchwała Nr XXXIII/411/2021 Rady 

Miasta Zgierza z dnia 30 marca 2021 r. w sprawie zasad wynajmowania lokali 

wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy Miasto Zgierz, jest uchwałą 

prawa miejscowego i zmiany do niej również wchodzą w życie po 14 dniach od 

opublikowania w dzienniku urzędowym. Uchwała dot. delegowania przedstawicieli 

wchodzi w życie z dniem podjęcia. Poprosił, aby na chwilę obecną przyjąć projekt 

uchwały w przedłożonym kształcie, aby mogła zacząć działać Komisja, a jeżeli radni 

uznają zasadne, aby dokonać nowelizacji to w późniejszym terminie mogą zmienić 

zapisy uchwały. 

Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski zaproponował, aby procedować przedłożony 

projekt uchwały, a ewentualnie przygotować na sesję projekt dokonujący zmian 

w uchwale Nr XXXIII/411/2021. 

Brak innych zgłoszeń do dyskusji. 

Brak uwag do projektu uchwały. Przewodniczący Komisji M. Hiliński przeszedł do 

głosowania nad wydaniem opinii do projektu.  

Wyniki głosowania: ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYM. SIĘ: 1. Komisja wydała opinię 

pozytywną bez uwag. 

6) wyrażenia zgody na zawarcie umowy o dofinansowanie ze środków 

Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej 

w Łodzi oraz realizację przez Gminę Miasto Zgierz zadania pn. 

”Pomyśl zanim wyrzucisz – edukacja ekologiczna mieszkańców 

Zgierza” (Druk nr 261-2024), 

Brak uwag do projektu uchwały. Przewodniczący Komisji M. Hiliński przeszedł do 

głosowania nad wydaniem opinii do projektu.  

Wyniki głosowania: ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYM. SIĘ: 0. Komisja wydała opinię 

pozytywną bez uwag. 
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7) zmiany uchwały nr XLIV/575/18 Rady Miasta Zgierza z dnia 23 

stycznia 2018 r. w sprawie określenia wysokości opłat za korzystanie  

z wychowania przedszkolnego uczniów objętych wychowaniem 

przedszkolnym do końca roku szkolnego w roku kalendarzowym,  

w którym kończą 6 lat w prowadzonych przez Gminę Miasto Zgierz 

przedszkolach publicznych (Druk nr 262-2024), 

Komisja zaproponowała zmianę tytułu uchwały na: 

„zmieniająca uchwałę nr XLIV/575/18 w sprawie określenia wysokości opłat za 

korzystanie z wychowania przedszkolnego uczniów objętych wychowaniem 

przedszkolnym do końca roku szkolnego w roku kalendarzowym, w którym kończą 

6 lat w prowadzonych przez Gminę Miasto Zgierz przedszkolach publicznych”, 

Brak innych uwag do projektu uchwały. Przewodniczący Komisji M. Hiliński przeszedł 

do głosowania nad wydaniem opinii do projektu.  

Wyniki głosowania: ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYM. SIĘ: 2. Komisja wydała opinię 

pozytywną z uwagę. 

8) zmieniająca uchwałę Nr VIII/65/11 w sprawie ustalenia Statutu 

Miejskiemu Żłobkowi im. Koziołka Matołka w Zgierzu (Druk 278-

2024), 

Brak uwag do projektu uchwały. Przewodniczący Komisji M. Hiliński przeszedł do 

głosowania nad wydaniem opinii do projektu.  

Wyniki głosowania: ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYM. SIĘ: 0. Komisja wydała opinię 

pozytywną bez uwag. 

9) przyjęcia do realizacji przedsięwzięcia pn. „Poprawa stanu środowi-

ska na rozpoznanym wielkoobszarowym terenie zdegradowanym 

obejmującym dawne tereny Zakładów Przemysłu Barwników „Bo-

ruta” w Zgierzu, położonym przy ul. Mirowszewskiej 54-60, ul. Wale-

riana Łukasińskiego 15/17, ul. Andrzeja Struga 30” oraz wyrażenia 

zgody na złożenie wniosku o dofinansowanie do Narodowego Fundu-

szu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej (Druk nr 280-2024), 

Komisja zaproponowała: 

- w drugim wierszu podstawy prawnej usunąć skrót „t.j.”, 

- wyrażenie „uchwala, co następuje:” przenieść do śródtytułu, 

Brak innych uwag do projektu uchwały. Przewodniczący Komisji M. Hiliński przeszedł 

do głosowania nad wydaniem opinii do projektu.  
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Wyniki głosowania: ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYM. SIĘ: 0. Komisja wydała opinię 

pozytywną z uwagami. 

10) wprowadzenia przepisów porządkowych dotyczących zakazu wstępu  

i przebywania osób nieuprawnionych na rozpoznanym wielkoobsza-

rowym terenie zdegradowanym obejmującym dawne tereny Zakła-

dów Przemysłu Barwników „Boruta” w Zgierzu, położonym przy ul. 

Miroszewskiej 54-60, ul. Waleriana Łukasińskiego 15/17,  

ul. Andrzeja Struga 30, w celu zapewnienia ochrony życia lub zdrowia 

obywateli (Druk nr 281-2024), 

Komisja zgłosiła następujące uwagi: 

- w par. 3 pkt 3 po skrócie „pkt” usunąć kropkę, 

- w par. 5 piątym wierszu usunąć skrót „tj.” 

W dyskusji udział wzięli: Radny J. Kwiatkowski, Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski, 

Radny A. Mięsok, Zastępca Prezydenta B. Bączak, Przewodniczący Komisji 

M. Hiliński. 

Radny J. Kwiatkowski zaproponował zmianę zapisów par. 3 projektu uchwały poprzez 

dodanie pkt 3 o treści „radni Rady Miasta Zgierza po zgłoszeniu do Prezydenta Miasta 

Zgierza na wejście i przebywanie na terenie, o którym mowa w § 2;” oraz pkt 4 

o treści „pełnomocnicy organizacji pozarządowych prowadzących działania 

o charakterze ekologicznym po zgłoszeniu do Prezydenta Miasta Zgierza na wejście 

i przebywanie na terenie, o którym mowa w § 2;”. Dotychczasowy pkt 3 przesunąłby 

się do pkt 5. 

Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski powiedział, że propozycja zmiany zapisów 

rozszerza krąg osób, które są zainteresowane tematem. Wyraził opinię, iż brakuje 

mu w tym projekcie załącznika, który określałby zasady wstępu i przebywania na 

terenie. 

Radny A. Mięsok powiedział, że w przypadku osób z organizacji pozarządowych 

może być problem z odpowiedzialnością za ich bezpieczeństwo. Funkcjonariusze 

Państwowej Straży Pożarnej, Policji i prokuratury czy też Straży Miejskiej w Zgierzu 

z racji swoich obowiązków służbowych są zabezpieczeni. Każde jedno zezwolenie dla 

przedstawicieli innych organizacji może skutkować tym, iż szkoda na zdrowiu będzie 

wiązała się z odszkodowaniem od Miasta. 

Zastępca Prezydenta B. Bączak wyraził opinię, iż zapis par. 3 pkt 3 obejmuje również 

radnych oraz przedstawicieli organizacji pozarządowych. Nadmienił, iż do tej pory, 

jeśli pracownicy Urzędu mieli wejść na teren to powiadamiali właściciela i odbywało 

się to w asyście odpowiednich służb. Obecnie Miasto jako właściciel odpowiadają za 

bezpieczeństwo osób, które wchodzą na teren. 
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Przewodniczący Komisji M. Hiliński powiedział, że w pierwszej kolejności należy 

zabezpieczyć ten teren.  

Radny J. Kwiatkowski zgodził się z koniecznością przyjęcia regulaminu. Powiedział, 

że rozumie wszystkie kontrargumenty dot. bezpieczeństwa. Zaproponował, aby 

zastanowić się nad dopisaniem: 

-  obowiązku szkoleń dla osób, które chciałby wejść na teren,  

- ograniczenia do konkretnych czynności, 

- oświadczania o odpowiedzialności przed wydaniem przepustki. 

Rany A. Mięsok zaproponował, aby spisać wszystkie propozycje i przekazać je do 

Prezydenta Miasta Zgierza. 

Przewodniczący M. Hiliński zaproponował, aby radny J. Kwiatkowski pisemnie 

przygotował propozycję nowych zapisów i na posiedzeniu Komisji Spraw 

Obywatelskich RMZ zgłosił już kompletny wniosek. 

Brak innych uwag do projektu uchwały.  

Przewodniczący Komisji M. Hiliński przeszedł do głosowania nad wydaniem opinii do 

projektu.  

Wyniki głosowania: ZA: 1, PRZECIW: 1, WSTRZYM. SIĘ: 6. Komisja nie wydała 

opinii. 

11) zmiany budżetu i zmian w budżecie miasta Zgierza na rok 2024 w za-

kresie zadań własnych i zadań z zakresu administracji rządowej zle-

conych miastu (Druk nr 285-2024), 

Brak uwag do projektu uchwały. Przewodniczący Komisji M. Hiliński przeszedł do 

głosowania nad wydaniem opinii do projektu.  

Wyniki głosowania: ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYM. SIĘ: 1. Komisja wydała opinię 

pozytywną bez uwag. 

12) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 2024-2042 (Druk  

nr 286-2024), 

Brak uwag do projektu uchwały. Przewodniczący Komisji M. Hiliński przeszedł do 

głosowania nad wydaniem opinii do projektu.  

Wyniki głosowania: ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYM. SIĘ: 1. Komisja wydała opinię 

pozytywną bez uwag. 
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13) wyłączenia ul. Cegielnianej w Zgierzu z użytkowania (Druk nr 263 -

2024), 

Komisja zaproponowała, aby w drugim wierszu podstawy prawnej po poz. 609 dodać 

przecinek, a literę „i” zastąpić skrótem poz. 

Brak innych uwag do projektu uchwały. Przewodniczący Komisji M. Hiliński przeszedł 

do głosowania nad wydaniem opinii do projektu.  

Wyniki głosowania: ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYM. SIĘ: 3. Komisja wydała opinię 

pozytywną bez uwag. 

14) wyłączenia ul. Rzepakowej w Zgierzu z użytkowania (Druk nr 264-

2024), 

Komisja zaproponowała, aby w drugim wierszu podstawy prawnej po poz. 609 dodać 

przecinek, a literę „i” zastąpić skrótem poz. 

Brak innych uwag do projektu uchwały. Przewodniczący Komisji M. Hiliński przeszedł 

do głosowania nad wydaniem opinii do projektu.  

Wyniki głosowania: ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYM. SIĘ: 2. Komisja wydała opinię 

pozytywną bez uwag. 

15) wyłączenia ul. Morga w Zgierzu z użytkowania (Druk nr 265-2024), 

Komisja zaproponowała, aby w drugim wierszu podstawy prawnej po poz. 609 dodać 

przecinek, a literę „i” zastąpić skrótem poz. 

Brak innych uwag do projektu uchwały. Przewodniczący Komisji M. Hiliński przeszedł 

do głosowania nad wydaniem opinii do projektu.  

Wyniki głosowania: ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYM. SIĘ: 1. Komisja wydała opinię 

pozytywną bez uwag. 

16) zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Aniołowskiej w Zgierzu oraz 

ustalenia jej przebiegu (Druk nr 266-2024), 

Komisja zaproponowała, aby w drugim wierszu podstawy prawnej po poz. 609 dodać 

przecinek, a literę „i” zastąpić skrótem poz. 

Brak innych uwag do projektu uchwały. Przewodniczący Komisji M. Hiliński przeszedł 

do głosowania nad wydaniem opinii do projektu.  

Wyniki głosowania: ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYM. SIĘ: 0. Komisja wydała opinię 

pozytywną bez uwag. 
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17) zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Irysowej w Zgierzu oraz 

ustalenia jej przebiegu (Druk nr 267-2024), 

Komisja zaproponowała, aby w drugim wierszu podstawy prawnej po poz. 609 dodać 

przecinek, a literę „i” zastąpić skrótem poz. 

Brak innych uwag do projektu uchwały. Przewodniczący Komisji M. Hiliński przeszedł 

do głosowania nad wydaniem opinii do projektu.  

Wyniki głosowania: ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYM. SIĘ: 0. Komisja wydała opinię 

pozytywną bez uwag. 

18) zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Jagiellońskiej w Zgierzu 

oraz ustalenia jej przebiegu (Druk nr 268-2024), 

Komisja zaproponowała, aby w drugim wierszu podstawy prawnej po poz. 609 dodać 

przecinek, a literę „i” zastąpić skrótem poz. 

Brak innych uwag do projektu uchwały. Przewodniczący Komisji M. Hiliński przeszedł 

do głosowania nad wydaniem opinii do projektu.  

Wyniki głosowania: ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYM. SIĘ: 0. Komisja wydała opinię 

pozytywną bez uwag. 

19) zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Kątnej w Zgierzu oraz usta-

lenia jej przebiegu (Druk nr 269-2024), 

Komisja zaproponowała, aby w drugim wierszu podstawy prawnej po poz. 609 dodać 

przecinek, a literę „i” zastąpić skrótem poz. 

Brak innych uwag do projektu uchwały. Przewodniczący Komisji M. Hiliński przeszedł 

do głosowania nad wydaniem opinii do projektu.  

Wyniki głosowania: ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYM. SIĘ: 0. Komisja wydała opinię 

pozytywną bez uwag. 

20) zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Jabłoniowej w Zgierzu oraz 

ustalenia jej przebiegu (Druk nr 270-2024), 

Komisja zaproponowała, aby w drugim wierszu podstawy prawnej po poz. 609 dodać 

przecinek, a literę „i” zastąpić skrótem poz. 

Brak innych uwag do projektu uchwały. Przewodniczący Komisji M. Hiliński przeszedł 

do głosowania nad wydaniem opinii do projektu.  

Wyniki głosowania: ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYM. SIĘ: 0. Komisja wydała opinię 

pozytywną bez uwag. 
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21) zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Gołębiej w Zgierzu oraz 

ustalenia jej przebiegu (Druk nr 271-2024), 

Komisja zaproponowała, aby w drugim wierszu podstawy prawnej po poz. 609 dodać 

przecinek, a literę „i” zastąpić skrótem poz. 

Brak innych uwag do projektu uchwały. Przewodniczący Komisji M. Hiliński przeszedł 

do głosowania nad wydaniem opinii do projektu.  

Wyniki głosowania: ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYM. SIĘ: 0. Komisja wydała opinię 

pozytywną bez uwag. 

22) zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Świętego Andrzeja Boboli w 

Zgierzu oraz ustalenia jej przebiegu (Druk nr 272-2024), 

Komisja zaproponowała, aby w drugim wierszu podstawy prawnej po poz. 609 dodać 

przecinek, a literę „i” zastąpić skrótem poz. 

Brak innych uwag do projektu uchwały. Przewodniczący Komisji M. Hiliński przeszedł 

do głosowania nad wydaniem opinii do projektu.  

Wyniki głosowania: ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYM. SIĘ: 0. Komisja wydała opinię 

pozytywną bez uwag. 

23) zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Henryka Barona w Zgierzu 

oraz ustalenia jej przebiegu (Druk nr 273-2024), 

Komisja zaproponowała, aby w drugim wierszu podstawy prawnej po poz. 609 dodać 

przecinek, a literę „i” zastąpić skrótem poz. 

Brak innych uwag do projektu uchwały. Przewodniczący Komisji M. Hiliński przeszedł 

do głosowania nad wydaniem opinii do projektu.  

Wyniki głosowania: ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYM. SIĘ: 0. Komisja wydała opinię 

pozytywną bez uwag. 

24) zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Supraskiej w Zgierzu oraz 

ustalenia jej przebiegu (Druk nr 274-2024), 

Komisja zaproponowała, aby w drugim wierszu podstawy prawnej po poz. 609 dodać 

przecinek, a literę „i” zastąpić skrótem poz. 

Brak innych uwag do projektu uchwały. Przewodniczący Komisji M. Hiliński przeszedł 

do głosowania nad wydaniem opinii do projektu.  

Wyniki głosowania: ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYM. SIĘ: 0. Komisja wydała opinię 

pozytywną bez uwag. 
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25) zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Piaskowej w Zgierzu oraz 

ustalenia jej przebiegu (Druk nr 275-2024), 

Komisja zaproponowała, aby w drugim wierszu podstawy prawnej po poz. 609 dodać 

przecinek, a literę „i” zastąpić skrótem poz. 

Brak innych uwag do projektu uchwały. Przewodniczący Komisji M. Hiliński przeszedł 

do głosowania nad wydaniem opinii do projektu.  

Wyniki głosowania: ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYM. SIĘ: 0. Komisja wydała opinię 

pozytywną bez uwag. 

26) zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Małej w Zgierzu oraz usta-

lenia jej przebiegu (Druk nr 276-2024), 

Komisja zaproponowała, aby w drugim wierszu podstawy prawnej po poz. 609 dodać 

przecinek, a literę „i” zastąpić skrótem poz. 

Brak innych uwag do projektu uchwały. Przewodniczący Komisji M. Hiliński przeszedł 

do głosowania nad wydaniem opinii do projektu.  

Wyniki głosowania: ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYM. SIĘ: 0. Komisja wydała opinię 

pozytywną bez uwag. 

27) zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Krętej w Zgierzu oraz usta-

lenia jej przebiegu (Druk nr 277-2024), 

Komisja zaproponowała, aby w drugim wierszu podstawy prawnej po poz. 609 dodać 

przecinek, a literę „i” zastąpić skrótem poz. 

Brak innych uwag do projektu uchwały. Przewodniczący Komisji M. Hiliński przeszedł 

do głosowania nad wydaniem opinii do projektu.  

Wyniki głosowania: ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYM. SIĘ: 0. Komisja wydała opinię 

pozytywną bez uwag. 

Opinie do projektów uchwał zostały ujęte w zbiorczej opinii nr 2 Komisji Statutowo 

– Prawnej Rady Miasta Zgierza, która stanowi załącznik do protokołu. 

Pkt 5. Rozpatrzenie pism skierowanych do Komisji. 

• Do Komisji wpłynęła odpowiedź na wniosek Komisji nr 1 dotyczący przygoto-

wania zestawienia tytułów i numerów uchwał na mocy, których Rada Miasta 

Zgierza zmieniała, rozszerzała lub powierzała kompetencje lub uprawnienia 

Prezydentowi Miasta Zgierza. 

W dyskusji udział wzięli: Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski, Przewodniczący 

Komisji M. Hiliński, Zastępca Prezydenta B. Bączak, Radny P. Jagielski. 
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Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski powiedział, że wydziały merytoryczne wiedzą na 

jakich uchwałach głownie pracują. Poprosił Prezydenta o ponowne przeanalizowanie 

problemu i wypisanie tych uchwał, które służą Prezydentowi w bieżących 

działaniach. Jako przykład podał uchwałę o gospodarce nieruchomościami z 2007 r. 

Przewodniczący Komisji M. Hiliński zaproponował, aby to Przewodniczący RMZ 

zwrócił się do Prezydenta o przedstawienie stosownych informacji. 

Zastępca Prezydenta B. Bączak zapytał, w jaki sposób Rada może rozszerzyć 

uprawnienia Prezydenta ponad uprawnienia ustawowe? 

Radny P. Jagielski podał przykład projektu uchwały oznaczonego drukiem nr 281-

2024. 

Zastępca Prezydenta B. Bączak powiedział, że w tym konkretnym przypadku jest 

możliwość regulowania i sankcjonowania pewnych czynności, jednakże nie jest to 

poza przepisami prawa, ani rozszerzające przepisy prawa.  

W wyniku dyskusji ustalono, iż osoby zainteresowane tematem doprecyzują zakres 

wnioskowanej informacji. 

• Do wiadomości Komisji dekretowany został wniosek o odwołanie aktualnego 

Przewodniczącego Zarządu Rady Osiedla 650-lecia Adriana Lewandowskiego 

z wyżej wymienionej funkcji. 

Pkt 6 Przyjęcie protokołu z 2 posiedzenia Komisji. 

Brak uwag do protokołu nr 2. 

Protokół nr 2 został przyjęty w głosowaniu: ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYM. SIĘ: 0. 

Pkt 7 Wolne wnioski 

Brak zgłoszeń. 

Pkt 8 Zamknięcie posiedzenia 
 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodniczący Komisji M. Hiliński 

zamknął posiedzenie Komisji. 

 

 

Protokołowała 


